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Vragen van het lid De Pater-van der
Meer (CDA) aan de minister van
Justitie over het niet effectief
bestrijden van de illegale
escortservice in de
prostitutiebranche. (Ingezonden
22 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
bericht1 dat deskundigen van mening
zijn dat de illegale escortservice in de
prostitutiebranche niet effectief wordt
bestreden?

2
Klopt het dat gemeente en politie
geen enkele greep heeft op deze
sector?

3
Heeft de politie mogelijkheden om
slachtoffers van mensenhandel,
zowel minderjarigen als
meerderjarigen, die gedwongen in
deze sector werken op te sporen?
Worden deze mogelijkheden
voldoende benut?

4
Wat kan op korte termijn aan
effectieve bestrijding van illegaliteit in
deze sector worden gedaan?

1 De Telegraaf, 14 september 2008.
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